

PROTOKOLL

2021-09-07

Möte IF Vikens ungdomssektion

Plats: Vikenborg, Coronasäkrat avstånd

Tid: 18.30

Närvarande: Magnus Wallin (MW) P/F10 sammankallande
Maria Lindberg Engberg (ML) F08
Sarah Johansson (SJ) P/F10
Magnus Sahlin (MS) P08
Rudi Martinsen (RM) P07 / Målvaktsskolan mfl.

Anmält förhinder Philip Palmaer (PP) P/F13/14

Delges: De närvarande

1. Mötets öppnande

MW inleder mötet med att hälsa alla välkomna och det bjuds på nybryggt kaffe.

2. Val av sekreterare

MS utses till sekreterare för mötet.

3. Dagordningen fastställs.4. Föregående protokoll godkännes.5. Info från möte med delar av styrelsen.

MW och **SJ** informerar om deras möte med Kjell Hultgren och Janne Mossberg den 29 augusti. Hanebolkartan med förslag på nya planer visades styrelsen. Aktivitetspeng diskuterades, det som gäller är 4 000 kr per lag. Lagkassor är OK, men ingen egen sponsring. Ungdomsledaravslutning: 10 000 kr från styrelsen. Priser blir då bl.a. Utvecklingspris två per lag. Info om utmärkelserna Tommys hederspris för pojkar 15 år och Gamla Vikeniters hederspris.

6. Diskussion om samarbete/sammanslagning med IFK Åmål

US beslutar att ha en diskussion med företrädare för IFK Åmåls US om läget inför 2022 och om det finns förutsättningar för samarbete i någon form.

7. Ungdomsavslutning

ML och **SJ** inleder: Avslutningen kommer delas upp på tre sittningar, ca 100 pers/sittning. Datum och tid: 15 oktober 17.00. Chipspåse till spelarna. US: Domarna uppvakts. Bollkul får egen avslutning och medaljer.

8. Läget i lagen / luginventering efter säsong

Luginventering bör ske efter säsongen. US träffar varje lag och frågar om nästa säsong. Delas upp på US-medlemmarna. US beslutar genomföra detta före före avslutningen.

RM tar fram frågeformulär och delar upp lagen på US-medlemmarna.

Läget i lagen:

F10 har två ledare kvar, Linda och Malin, behöver fler ledare. **SJ** och **RM** sammankallar till föräldramöte.

11-11-lagen:

Det verkar finnas underlag finns för 11-11 på flicksidan 2022, inventeringen får visa detta. **RM** sammankallar möte för att lösa 11-11-frågan på pojkarsidan.

Uppflyttning mellan lag och till seniorlagen ska diskuteras vidare och tas in i policydokumentet.

9. Material

ML tar fram dokument per lag där laget bockar av de kläder man lämnat tillbaka till sitt bås för denna säsong. Info till ledarna på ledarträff/lagträff. **RM** införskaffar 3-4 par MV-handskar i reserv + 20 västar.

10. Konstgrästider inne

MS kollar när fördelningsmötet med kommunen äger rum.

11. Utbildningsplan

Efter nyår planeras bl.a. tränarutbildning. Detta sker lämpligen efter lag- och ledarinventering gjorts.

12. Policydokument

RM sammankallar till en förberedande grupp.

13. Ledaravslutning

SJ: Äger rum 22 oktober på Vikenborg. Ledarmöte + buffé. Mötespunkter: Summering av säsongen, tack för deras insats.

14. Övriga frågor

- Hanebol **MS** redogör för läget på Hanebol.
- **ML** föreslår att US kollar upp Coop Västs Stipendium. **MS** undersöker detta.
- **MW** berättar att han avslutar sin tjänst i US efter höstmötet.

15. Nästa möte beslutas äga rum 3 oktober 16.00 på Vikenborg.

16. Mötets avslutande

Mötet avslutas.

Vid protokollet

justeras

Magnus Sahlin
sekreterare

Magnus Wallin
sammankallande